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Referat fra bestyrelsesmøde  

Onsdag den 3. juni 2015 
 
STED: I duehuset kl. 19.30 
Til stede: Jesper 45, Jesper 46, Chresten 43, Inge 12, Runa 96, Dan15,  
Claus 1, Marie 94. 
Afbud fra: Thorkild, Jon 
 

NB: Ekstraordinær generalforsamling om 
kloakering mandag den 22. juni kl. 19.00 
 
Dagsorden 
 
1. Referat fra sidste møde 

 
2. Løbende sager 

 
Pinsefesten 
Alt klappede og vi havde en rar, hyggelig og festlig akustisk fest. Vi har ca. et overskud på 
14.000 til driften af duehuset, og det dækker over et helt års energiforbrug i huset – 
FANTASTISK. 
Tak til alle som gjorde det til en dejlig fest. 
 
Ny hjemmeside 
Alle der ønsker at kunne rette i kalenderen kan sende deres gmail konto til 
bestyrelse@hfsovang.dk. Så opretter vi dig som bruger. 
 
Havesalg – Jesper 
Have 99. Vi har afholdt møde med sælger og mulig køber. 
Have 8 vi afholder møde med Ninna Brix den 9 juni 
 
Arla 
Vi sender brev til Arla angående støjdæmpning.  
 
Valgaften i duehuset? 
Der er arrangeret fælles valgaften den 18. juni.  
 
Permakultur workshops i fælleshuset. 
Vi lægger gerne lokaler til Permakulturuddannelse uden beregning. Alle Søvangere kan 
deltage frit. 
 
Udlejningsprincipper for duehus og fælleshus 
Chresten og Jesper præsenterer oplæg til regler og priser for brug og udlejning på næste 
bestyrelsesmøde. 
 
Referat fra møde om kloakering 
Kloakeringen er nu ved at blive budgetteret konkret af kommunen og der skal leveres en 
indstilling til byrådet. 
Vi afholder derfor en ekstraordinær generalforsamling mandag den 22. juni, hvor vi vil 
gennemgå kloakeringsprojektet. Vi skal konkret vælge om vi ønsker at stikledningen fra vej 
til hus skal finansieres via kommunen eller vi selv vil varetage opgaven. 
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Arbejdsgruppe til renovering af fælleshuset 
Vi søger medlemmer til en arbejdsgruppe der skal komme med ideer til renoveringen af 
fælleshuset. Køkken og toiletter er prioriteret først. 
Jesper 46 og Dan 16 er tovholdere på gruppen. 

 
3. Opsamling på salgspriser  

Arbejdsgruppen omkring de fremtidige salgsprocedurer og priser har afholdt første møde 
og næste møde er den 16. Referat fra møderne sendes ud til alle. 
 

4. Cafe ordningen 
Der er etableret en bred cafegruppe der tager sig af både arrangementer og logistik. Der er 
etableret undergrupper, hvor der har meldt sig ansvarlige tovholdere.  
Økonomien går gennem barkassen der administreres af Chresten. 
På den baggrund fortsætter vi ikke aflønningsordningen. Vi takker Matilde og Silke for 
deres engagement og arbejde i den forløbne periode 
Vi har afsat kr. 7.000 til arrangementer og 5.000 til indretning. 
Skulle der være behov for yderligere økonomi kan det tages op på generalforsamlingen i 
september. 
 

5. Byggesager 
    Ingen 
 
6. Forslag fra medlemmer 
    Ingen 
 
 
Næste bestyrelsesmøde er 7 juli kl. 19.00 hos Jesper 


